
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu

Nr 1 /2006  w dniu 14 XII 2006

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30 zakończono o godz. 19.15

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Sławomir Maciaszek    
- Przewodniczący Komisji

obecny

2 2.
3

Jerzy Springer    obecny

4 3.
5

Irena Wojewódzka - Kucz    
          

obecna

4. Józef Sulikowski   obecny

5. Andrzej Zając obecny

6. Andrzej Wieczorek    obecny

7. Ewertowski Wiesław   obecny

8. Grzegorz Owczarzak obecny

      9. Jerzy Piasecki obecny

     10. Andrzej Bielecki obecny

Obecni wszyscy członkowie Komisji:

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Starosta-Michał Piechocki

2. Genowefa Gniadek Inspektor Wydziału Finansów

6 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:
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1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Powitanie Gości.

1.3. Wy bór V-ce Przewodniczącego i Sekretarza Komisji.

1.4. Omówienie projektu budżetu Powiatu 2007.

2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji. Przedstawił tematy, 
którymi w dniu dzisiejszym będzie się zajmowała Komisja. Podczas posiedzenia 
wybrano V-ce Przewodniczącego Komisji, którym został pan Jerzy Springer, a 
sekretarzem Irena Wojewódzka-Kucz.

Pani Inspektor Gniadek omówiła projekt budżetu na 2007r.
Podkreśliła że główna pozycja budżetu to subwencje. Wzrost wydatków 

105,5 ogólnej kwoty w stosunku do roku 2006. Deficyt planuje się sfinalizować 
z kredytu lub pożyczki. Plan pożyczki 5mln: z kredytu takie zadania jak dobra 
adaptacji Bursy (750 tys.), droga Wapno, ul. Średnia i inne według załączonego 
projektu.

Subwencja oświatowa 24.527.000. Wydatki większe niż subwencje zostaną 
pokryte z innych dochodów. Inwestycje 750 tys. zostaną sfinalizowane z 
kredytu, a nie z subwencji. Budżet wzrósł o 10% w stosunku do roku 2006.

Po przedstawieniu budżetu, Sekretarz Komisji zawnioskował by dział 
Finansów, dla Komisji Finansów; do protokołu dokładał materiały dotyczące 
budżetu, bardziej czytelne dla Komisji, to znaczy te którymi się posługuję 
Skarbnik przy omawianiu. Będzie to załącznikiem do protokołu.  

 W toku dyskusji Radny Jerzy Piasecki zakomunikował o zbliżającej się 135 
rocznicy Liceum Ogólnokształcącego. Zakwestionował przeznaczenie zbyt 
małych środków w budżecie na ten cel. Radni: Irena Wojewódzka-Kucz, Jerzy 
Springer stwierdzili, że słuszne jest spostrzeżenie Radnego Piaseckiego. W 
dyskusji brali udział wszyscy Radni. Promowano różne rozwiązani.  Największe 
zadanie przedstawienia propozycji jubileuszu szkoły powinien dyrektor szkoły . 
Szkoła nie przedstawiła powiatowi takiej koncepcji. Radny Owczarzak pytał o 
inwestycje, czy poza drogą w Wapnie, która ma zagwarantowane środki unijne, 
był pomysł  o założenie wniosku na środki unijne dotyczące innych inwestycji. 
Starosta odpowiedział tak: pytano ile kosztuje 1 m ulicy – podano przykład, że 
800 m ulicy Średniej kosztuje ponad 1mln zł. Starosta też poinformował o 
deklaracji Gmin Wągrowca w realizowaniu wspólnego zadania – budowa 
chodników. Gminy deklarują 435 tys. 
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Nie omawiano dokładnie zadań inwestycyjnych ze względu na prezentacje, 
która odbędzie się na sesji. Pan Radny Piasecki prosi o wyjaśnienie co dzieje się 
z kwotą 200 tys. przekazaną z subwencji oświaty. Starosta wyjaśnił jak to się 
odbywa: przenosi się tą kwotę do budżetu głównego Powiatu, a potem się dzieli 
na poszczególne placówki. Radny Piasecki na taką propozycję się nie zgadza. 
Poparł go Radny Bielecki. Stwierdzili, że subwencja jest rzeczą świętą. W 
konsekwencji Radni przyjęli propozycję zaproponowaną przez Zarząd.  

3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

Wnioski

Komisja wnosi o opracowanie nowej Promocji Powiatu w ścisłej współpracy 
z Samorządem Miast i Gmin.   

  ___________________________                        _______________________

         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji
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